

# **DBS Bank (Hong Kong) Limited**

## **Notice of Amendment**

With effect from 18 November 2020 (“**Effective Date**”), Clause A 16.2(i) of the Investment Products Consolidated Terms and Conditions and Clauses B 7.1(p), 10.2(i) and 10.2(s) of the Terms and Conditions for Accounts under Wealth Management Investment Portfolio (Wealth Management Accounts) will be revised.

A copy of the relevant Terms and Conditions can be downloaded at our website [www.dbs.com.hk](http://www.dbs.com.hk) or obtained at any of our branches.

**Please note that your retention and/or continuous use of your bank accounts and services on or after the Effective Date shall constitute your agreement and acceptance of the above revisions, and the revisions shall be binding on you. If you do not accept the above revisions, please close your accounts and services before the Effective Date in accordance with your right of closure provided in the relevant Terms and Conditions.**

DBS Bank (Hong Kong) Limited  
5 October 2020

# 星展銀行（香港）有限公司

## 修訂通知

由2020年11月18日起(「生效日期」)，投資產品綜合條款及細則第A16.2(i)條及財富管理投資組合戶口條款及細則(財富管理戶口)第B7.1(p)條、第B10.2(i)條和第B10.2(s)條將作修訂。

相關條款及細則可在本行網站 [www.dbs.com.hk](http://www.dbs.com.hk) 下載或於任何分行索取。

請注意閣下於生效日期或之後保留及/或持續使用銀行戶口和有關服務，表示閣下同意並接受上述修訂，並且這些修訂對閣下具有約束力。如果閣下不接受上述修訂，請根據相關條款及細則中規定的權利，於生效日期之前取消閣下的戶口和有關服務。

星展銀行（香港）有限公司

2020年10月5日